

元智大學教師論文修改費補助申請表

系所別		教師姓名	
投稿期刊名稱			
論文題目			
修改費用	新台幣 _____元 (每人每學年度補助總額新台幣二萬伍仟元並以單篇論文補助壹萬元為限)		
修改意見	1. 您對本次論文修改的內容品質： 1. <input type="checkbox"/> 很不滿意 2. <input type="checkbox"/> 不滿意 3. <input type="checkbox"/> 還好 4. <input type="checkbox"/> 滿意 5. <input type="checkbox"/> 很滿意 2. 您對本次論文修改的價格： 1. <input type="checkbox"/> 很不滿意 2. <input type="checkbox"/> 不滿意 3. <input type="checkbox"/> 還好 4. <input type="checkbox"/> 滿意 5. <input type="checkbox"/> 很滿意 3. 您對本次論文修改效率： 1. <input type="checkbox"/> 很不滿意 2. <input type="checkbox"/> 不滿意 3. <input type="checkbox"/> 還好 4. <input type="checkbox"/> 滿意 5. <input type="checkbox"/> 很滿意		
修改廠商：	院 長：	申請日期：	
		年 月 日	

*請款時請檢附本申請表、收據、匯款單或付款證明、論文投稿確認函、標註修改字樣之論文前兩頁(包含論文題目及著作者)，隨同支出黏存單，送單位業務承辦人辦理核銷作業。

Yuan Ze University

Thesis Revision Fee Subsidy Application Form for Faculty

Department		Name	
Journal Title for Submission			
Article Title			
Revision Fee	NTD\$ _____ (The maximum subsidy available to each faculty member in an academic year is NT\$25,000, with the maximum amount for a single work being NT\$10,000.)		
Comments on Revision	1. Revision quality of this manuscript : 1. <input type="checkbox"/> Very Dissatisfied 2. <input type="checkbox"/> Dissatisfied 3. <input type="checkbox"/> Okay 4. <input type="checkbox"/> Satisfied 5. <input type="checkbox"/> Very Satisfied. 2. Price for revision of this manuscript : 1. <input type="checkbox"/> Very Dissatisfied 2. <input type="checkbox"/> Dissatisfied 3. <input type="checkbox"/> Okay 4. <input type="checkbox"/> Satisfied 5. <input type="checkbox"/> Very Satisfied. 3. Revision efficiency of this manuscript : 1. <input type="checkbox"/> Very Dissatisfied 2. <input type="checkbox"/> Dissatisfied 3. <input type="checkbox"/> Okay 4. <input type="checkbox"/> Satisfied 5. <input type="checkbox"/> Very Satisfied.		
Editor/Company :	Dean :	Application Date :	

* When requesting reimbursement, please attach this application form, receipts, bank transfer or payment proof, confirmation of paper submission, and the first two pages of the paper with tracked changes (including the title and author). It should be submitted with the expenditure voucher to the responsible personnel in your department for verification and processing.